
Amendementen Groen Links 

Amendement 1

Geachte leden van het bestuur,
Op 17 mei 2023 ontving de gemeenteraad van Leidschendam-Voorburg via het
college de jaarstukken 2022, de ontwerp-begrotingswijziging 2023 en de
ontwerpbegroting 2024 van Avalex. Hierbij ontvangt u de reactie van onze raad
bovengenoemde stukken.
Algemeen beeld
De gemeenteraad wil zijn waardering uitspreken voor de werkzaamheden van Avalex
tijdens het afgelopen jaar. Vooral de weersomstandigheden in de zomer vroegen
soms veel van de medewerkers van Avalex.
Tegelijkertijd blijft er veel grofvuil achter blijkens regelmatige berichtgeving in de
lokale pers. De raad beseft dat een groot deel van dit probleem, en daarmee de
oplossing, bij de inwoners ligt. Voorkomen van (illegaal gedumpt) grofvuil is immers
beter dan genezen. Maar gezien de omstandigheden die niet 1-2-3 zijn op te lossen
verwacht de raad dat Avalex haar rol pakt in het schoonhouden van de gemeente.

Jaarrekening Avalex 2022
Het resultaat is gunstig. Van een gemeenschappelijke regeling mag verwacht worden
dat de bedrijfsresultaten dicht bij 0 liggen. Een te hoge winst betekent dat aan de
voorkant teveel (belasting)geld door de gemeenten is betaald en dat is niet wenselijk.
De raad is tevreden dat de veelal eenmalige meevallers uit 2022 ingezet worden om
een deel van het ontstane tekort over 2023 te dekken.

Ontwerp begrotingswijziging 2023
De marktontwikkelingen zijn voor Avalex niet makkelijk geweest. Dit komt tot
uitdrukking in, onder meer, de ontwerpbegrotingswijziging 2023 die het bestuur heeft
opgesteld.
De raad is, via het college, regelmatig op de hoogte gehouden over de gevolgen van
de marktontwikkelingen waaronder de hoge loon- en prijscompensatie voor de
begroting Avalex en waardeert deze mate van transparantie. Tegelijkertijd acht de
raad het wenselijk om voortaan ook direct door Avalex geïnformeerd te worden over deze en andere 
relevante 
ontwikkelingen van deze aard.

De nieuwe Wet op de gemeenschappelijke regeling biedt ook alle ruimte en
mogelijkheden tot actieve informatieverstrekking aan de raad.

Ontwerpbegroting 2024
De raad maakt zich zorgen over de ontwikkeling van de kosten voor afvalinzameling
en -verwerking. Een deel van deze kosten liggen buiten de invloedssfeer van Avalex
en de gemeente. Tegelijkertijd kunnen Avalex en de gemeente de handen inéén
slaan om, onder meer via de focus op meer en betere afvalscheiding, bepaalde
(verwerkings-)kosten te verlagen en opbrengsten te verhogen.
Ook de kosten van Avalex dienen tegen het licht gehouden te worden. In dit kader wil
de raad zijn waardering uitspreken voorneemt de raad goede nota van het besluit om de milieustraat in 
Pijnacker-
Nootdorp te sluiten. Het is van belang dat het serviceniveau van Avalex niet afneemt 
maar in een tijd als deze is het wel noodzakelijk om overcapaciteit zoveel mogelijk te 
beperken met als doel waar mogelijk kosten te besparen.

In de ontwerpbegroting 2024 noemt Avalex verschillende besparingsmogelijkheden.
Dit jaar zal het college in gesprek gaan met inwoners over mogelijke aanpassingen in
het afvalbeleid. Daarna zullen gesprekken met de raad plaatsvinden over het al dan
niet doorvoeren van wijzigingen in het afvalbeleid.
Hoogachtend,
de raad van de gemeente Leidschendam-Voorburg
de griffier, de voorzitter,
/signature1/ /signature1/
A.G. Joosten M.W. Vroom


